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Protokół Nr 4/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 17 marca 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie pisma Prezesa Zarządu RCM Sp. z o.o. w sprawie 

dofinansowania przez Miasto Białogard zakupu ultrasonografu do wykonywania 
diagnostyki obrazowej pacjentów białogardzkiego szpitala. 

3.  Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie). 
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pismo Prezesa Zarządu RCM Sp. z o.o. w sprawie 
dofinansowania przez Miasto Białogard zakupu ultrasonografu do wykonywania diagnostyki 
obrazowej pacjentów białogardzkiego szpitala, stanowiące załącznik do protokołu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – opowiedział się za udzieleniem pomocy dla szpitala. 
M.Siwek – powiedział, że chciałby wysłuchać drugiej strony, dlaczego nie wynajem, leasing 

urządzenia. Poza tym stworzono sztuczny twór etatowego członka Zarządu, którego pensja 
roczna wystarczyłaby na zakup takiego ultrasonografu. Powiat powinien szukać oszczędności 
u siebie. Radny wcześniej głosował za zabezpieczeniem 100 tys. zł ale chciałby wysłuchać 
drugiej strony. 

P.Szyszlak – powiedział, że środki są w budżecie ale w związku z pomocą Miasta Pani Burmistrz 
powinna być przy zakupie tego sprzętu. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przekazanie kwoty 

100 tys. zł dla Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. z przeznaczeniem 
dofinansowania zakupu ultrasonografu dla białogardzkiego szpitala. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w pismo Prezesa Zarządu RCM Sp. z o.o. głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

Na tym zakończono w/w punkt. 
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Ad 3 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych spraw.  
 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1430 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

          Przewodniczący Komisji 

               /-/ Paweł Szyszlak 


